
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 22. april 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 361
I ministeriets pressemeddelelse den 1. februar 2021 om gasledningen på Lolland-Falster
er der henvist til: ”Ud over Nordic Sugar har 15-25 andre virksomheder på Lolland-Falster
tilkendegivet, at de gerne vil kobles på gasledningen. Det drejer sig bl.a. om producenter
af morgenmadsprodukter, maling og asfalt.”.
a) Hvilke konkrete 15-25 virksomheder er der tale om, og hvad er disse virksomheders
årlige energiforbrug?
b) Har ministeren indblik i, om disse virksomheder har undersøgt mulighederne for elektri-
ficering af deres energiforbrug?
c) Mener ministeren, det er rimeligt at bruge oplysninger om 15-25 virksomheder i en
pressemeddelelse, når pressen indtil nu ikke via aktindsigt kan få at vide, hvilke virksom-
heder det drejer sig om?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Helveg Petersen
formand
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